
• PROGRAMSKA SEJA NAŠE OBČINSKE KONFERENCE SZDL

Ne organizacija forumov, ampak Ijudi
V veliki dvorani občinske sknpščine so se 5. decembra zbrali na

programski seji naše občinske konference SZDL delegati te najmno-
žičnejšc družbenopolitične organizacije, da bi, kot je v navadi ob
koncu leta, pretresli delo v minulem obdobju (od novembra lani do
novembra letos) in hkrati začrtali naloge, ki naj bi se jih lolili v prihod-
njem letu. V poročilu, ki je služilo kot osnova za razpravo na tej seji,
obravnavali pa so ga v vseh KK SZDL, v organih družbenopolitičnih
in družbenih organizacij ter društev, so bile naštete le osnovne naloge
in uspe.šnost spoprijcmanja z njinii, ni pa bilo mogoče nanizati vseh
odprtih dilem in poti njihovega reševanja. Prav zato sc je predsednik
našt OK SZDL J.iiivi l,afc •> svojem kratkem uvodntai g«m»v« dota-
knil predvsem tistih zadev, ki so v naši občini v tem trenutku najbolj
žgoče in se morajo zato z njimi spoprijeti tudi občinska in krajevne or-
ganizacije socialistične zveze.

Janez Lah je spregovoril o
vlogi inpomenukrajevnihorgani
zacij socialistične zveze in ome-
nil, da se jih kar pet od triindvaj-
st-tih ni vključilo v razpravo o
delu občinske in svoje organiza-'
cije. Opozoril je na to, da v Mo-
stah nismo niti na občinski niti na
krajevni ravni razvili sekcij in
sekcijskega načina dela, kar je
seveda precejšnja pomanjklji-
vost v delovanju socialistične
zveze. Poskušali smo sicer orga-
nizirati dve sekciji v okviru ob-
činske konference — za varstvo
okolja na področju Zaloga in za
urejanje razmer v samskih do-
movih — pa kljub prizadeva-
njem nistno uspeli.

Ko je Janez Lah govori! o na-
daljevanju gradnje stanovanjske
soseske Nove Fužine in o do-
končni ureditvi sosesk Nove
Jarše in Štepanjsko naselje — to
vprašanje postaja namreč za
našo občino vse bolj boleče,
hkrati pa se ob njem zaostrujejo
razna druga vprašanja, — je po-
sebej poudaril: »Pri urejanju teh
zadev je prišlo do vrste pobud,
toda ostaja dejstvo, da je to
skupna Ijubljanska naloga, tako
kot je tudi skupna naloga našega
mesta gradnja stanovanj.«

Nekaj več besed je predsednik
naše OK SZDL Janez Lah na-
menil III. samoprispevku, zlasti
gradnji vrtca v Stepanjskem na-

selju in gradnji zdravstvenega
doma na Fužinah. »Pobudo za
spremembo so v ceioti zavrnili
vsi organi in družbenopolitične
organizacije v vseh treh kraijev-
nih skupnostih Štepanjskegai na-
selja. Tako do danes o temi, ali
naj bo vrtec v Stepanjskem niase-
lju ali v Novih Fužinah, še nii od-
ločal n ihče«
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V prvem dehi te seje, ki je
imela nalogo občinske kandidia-
cijske konference. s« delegatii z
javnim glasovanjem kot možnefga
kandidata za novega predsedniika
zbora zdniženega dela naše okb-
činske skupščine soglasno izvollili
Bojana Kovača, diplomirane?ga
ekonomista in predsednika koin-
ference delegacij za ZZD v GIIP
Gradis, tozd strojno promettni
obrati. Dosedanji predsedmik
tegazbora Rad<> Tihelj namrečme
more več opravljatJ te dolžnoslti,
ker je prevzel dela in naloge s pio-
sebnimi poublastili. Naša občin-
ska skupščina bo o tem odJočaila
na seji 20. decembra.
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V razpravi so delegati predv-

sem dopolnili poročilo in pro-
gramske naloge za prihodmje

leto. Predsednik občinske-skupš-
čine Niko Lukež je menil, da bi
bilo treba v delovni načrt sociali-
stične zveze uvrstiti tudi financi-
ranje krajevnih skupnosti, ki
zdaj ni dobro urejeno; za uve-
Ijavljanje funkcije kadrovske
politike se je zavzcl predstavnik
občinskega društva kadrovskih
delavccv Dušan Djukanovič: dc-
'^•.;'J.a KK SZLM. Z:-!cna jntPd
Vladinrira Djokič-Djonovič je,
govoreč iz svojih izkušenj, opo-
zorila na frontno dclo sociali-
stične zveze v krajevnih skupno-
stih, o programu kulturnega
doma Španski borci, njegovem
mestu v Ljubljani in o nezavidlji-
vem položaju, v katerem se je
znašel, pa o možnih rešitvah le-
tega, sta govorila podpredsed-
nica občinskega sindikalnega
sveta Marija Fedran in član pred-
sedstva OK SZDL Milan Prite-
kelj.

Da je socialistična zveza še
vedno preveč forumska organi-
zacija in premalo organizacija
Ijudi, je menil predsednik naše
borčevske organizacije Marjan
Moškrič. Pozval je: »Mi smo
formalisti. Skličemo sestanek, da
zadevo opravimo, nihče pa se ne
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Programske seje našc občinske

organizacije SZDL so sc udeležili
tudi gostje: podpredsednica RK
SZDL Božena Ostrovršnik, pod-
predsednik medobčinskega svcla
SZDL Ijubljanske regije Edo
Klanšek in predsednik Mk
SZDL Tone Florjandč. Božena
Ostrovršnik je v imenu republi-
ške konference pozdravila našo
stjo,» svcji raztTavi pa ie tnvnila.
da \t prav, da so delegati tu naš-
leli vrsto zadev, ki jih žulijo, sajjc
socialislična zveza listo mesto,
kjer se morajo najprej zbirati in-
tcresi Ijudi.
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poglobi vanjo. Poskrbimo, da
tiste stvari, o katerih lahko odlo-
čamo v občini, naredimo tako,
kot je prav!«

Za boljše delo z mladimi se je
zavzcl predstavnik KK SZDL
Sotočje Štefan Forjan, sekretar
OK SZDL Marko Roth pa je
opisal delovanje organov, orga-
niziranost naše občinske organi-
zacije SZDL in delo koordinacij-
skega odbora za kadrovsko poli-
tiko pri tej družbenopolitični or-
ganizaciji. Poudaril je, da se sta-
lišča vedno oblikujejo na podlagi
organiziranih mnenj vseh druž-
benopolitičnih organizacij, a ne s

preglasovanjem, marveč z dogo-
varjanjem.

V razpravi so se delegati zav-
zeli še za poenostavitev nado-
mestnih volitev v družbenopoli-
tični zbor, za razrešitev odnosov
s predsedstvom KK SZDL Ste-
panja vas in za nekatere spre-
membe v oblikah organiziranosti
OK SZDL (združitev nekaterih
svctov in odborov). Skrb iociali-
stične zveze pa so tudi volitve
1986, delovanje delegatskega si-
stema in tudi kluba samouprav-
Ijavcev.

V razpravi so sodelovali še de-
legati iz krajevnih konferenc
SZDL Hamdija Radončič (Šte-
panja vas), Miran Mitar (Moste)
in Franc Gradišek (Dolsko) član
predsedstva OK ZSMS Janez
Jančar in predsednik OK ZKS
Pavle Vindišar.

Na tej konferenci so delegati
opravili tudi nadomestne volitve
v predsedstvo OK SZDL. Novi
članici predsedstva sta IMojca
Dolinar in Nada Polenšek; za-
menjali sta Jožico Arko in Senko
Galič, ki sta bili na svojo željo ta-
zrešeni te dolžnosti.

DARJA JUVAN


